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Extra kosten i.v.m. corona binnen het eersteliinsverbliif (002).pdf

Sorry, was inderdaad de verkeerde bijlage. Hierbij de juiste.
Is een notitie van de NZa.

Het gaat om de geel gearceerde zinnen. Maar zoals je al aangeeft zal het om peanuts gaan.

Het denkwerk hierover komt later dan nog wel aan bod.

5.1.2i Concept

51.2e

Ministerie VWS

Tel

Van: 5.1.2e ) JEEM @minvws.nl>
Verzonden: woensdag 8 april 2020 09:44

ik weet niet of je de goede bijlage hebt meegestuurd. Maar bij achteraf verrekenen denk ik aan het volgende:
=> je verrekent achteraf alleen voor de fondsen. Daarmee wordt zorg voor Wiz-clienten achteraf toegerekend aan het Wiz-

fonds. Dat lijkt me prima uitvoerbaar met de check op samenloop en een bulk-afrekening.

De nadruk ligt dan op de rechtmatigheid van de uitgaven voor het Fonds Langdurige Zorg.

Wat we dan niet oplossen (en dat moeten we volgens mij maar accepteren) is dat we dubbel gaan betalen:

1) we betalen voor de zarg in het coronahotel

2) we compenseren daarnaast ook de aanbieders waar de cliént oorspronkelijk in zorg was voor de inkomstenderving omdat

de verpleeghuiskamer tijdelijk leeg staat of omdat de client thuis geen zorg meer krijgt.

Ik verwacht echter dat dit voor de WIz geen groot bedrag zal zijn: Even een rekensommetje:
- stel je hebt 4 duizend bedden coronabedden die gemiddeld voor 3 maanden zijn gevuld. Dat zijn 1 duizend

voltijdsbedden op jaarbasis.
- Stel dat hiervan 25% wordt bezet door een Wlz-cliént (erg hoog gekozen, want meeste verpleeghuisclienten blijven in

verpleeghuis, het zal vooral gaan om extramurale clienten cg intramurale clienten waar geen goede corona-aanpak
mogelijk is).

- Dan gaat het op jaarbasis om 250 voltijdsbedden.
- Stel dat je daar in de Wiz gemiddeld 80.000 voor betaalt, dan gaat het om 20 miljoen.
- Dat is relatief dus peanuts.
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van: INEEEERECENNNSREXECENominvvs.oi>
Verzonden: woensdag 8 april 2020 09:30

aan:IEEEDNR)IEE© invws.ni>
Onderwerp: FW: Agenda overleg financieringsopties COVID-units

":
Vanmorgen met

[EER gesprokcen.
We gaan in principe voor de lijn van het achteraf verrekenen in plaats van het aanpassen

van de regelgeving. Dan moet achteraf wellicht geschoven worden tussen het Wiz- en Zvw-kader. In Limburg werkt dit al naar

tevredenheid.

In de bijlage wat vragen van de NZa bij de samenloop Zvw en WIz. Heb jij deze al gezien? Bullit 1 wordt achteraf dus

waarschijnlijk verrekenen. Heb jij al gedachten bij bullit 2?

Groet, RFE

Met vriendelijke groeten,

5.1.2e

Ministerie VWS

Tel.

Mob. 06 -

Verzonden: dinsdag 7 april 2020 16:30

®minvws.nl>; minvws.nl>; [EE

Onderwerp: Agenda overleg financieringsopties COVID-units

Beste allen,

Morgen spreken wel elkaar. Onderwerp is financieringsopties COVID-units, maar gaat breder dan dat.

Het uiteindelijke doel is te komen tot goede procesafspraken, met duidelijke verantwoordelijkheidsverdeling, financiering en

uitvoering.

ZN heeft daar een stuk voor gemaakt, in de bijlage de versie met suggesties van VWS. Hopelijk kan er morgen aan het eind van

de dag een gezamenlijk stuk uit richting mits ActiZ het ook kan onderschrijven.

Agenda:
- Hoofdlijnen reacties op het stuk van ZN SRF
- Doelgroepen Reel
- Verantwoordelijkheidsverdeling
- Financiering:

o Toelichting NZa prestaties/regelingen die in de maak zijn (EXEL zie ook bijlage))
o Leggen naast voorstelde tarieven en bekostiging meerkosten zoals beschreven in stuk

o Vraagpunten ZN aan NZa/VWS over inregelen Byzie ook bijlage)
o Samenloop met Wiz: opnemen in het stuk hoe dit te regelen?

- Conclusies over waar we staan: overeenstemming en wat zijn nog vraagpunten
- Afspraken
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